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П Р О Т О К О Л 

 

 

№ 377 
 

София, 05.12.2023 година 

 

 

Днес, 05.12.2023 г. от 10:05 ч. се проведе открито заседание на Комисията за 

енергийно и водно регулиране (КЕВР, Комисията) в състав „Енергетика“, ръководено от 

председателя доц. д-р Иван Н. Иванов. 

 

 На заседанието присъстваха членовете на Комисията Александър Йорданов, Благой 

Голубарев и главният секретар Росица Тоткова (без право на глас).  

 

 На заседанието присъстваха М. Димитров - директор  на дирекция „Природен газ“, 

Л. Ненова – за началник на отдел „Цени, лицензии и пазари – природен газ“ (съгласно 

Заповед № 1303 от 28.11.2023 г.) и експерти на КЕВР. 

 

Заседанието беше излъчено в реално време чрез интернет страницата на 

Комисията.  

 

Председателят доц. д-р Иван Н. Иванов откри заседанието и констатира, че не са 

налице правни пречки за провеждането му. 

 

Съгласно решение на КЕВР по Протокол № 360 от 27.11.2023 г., т. 2, е осигурена и 

възможност за дистанционно участие чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Предвид това, Комисията за енергийно и водно регулиране е поканила като страна 

по преписката лицата, представляващи „Примагаз“ АД за присъствено или виртуално 

участие в откритото заседание чрез програмата за съобщения Skype.  

  

„Примагаз“ АД е уведомено за провеждане на заседанието с писмо на КЕВР с изх. 

№ Е-15-21-20/27.11.2023 г.  

 

Заявила участие в откритото заседание чрез програмата за съобщения Skype е: 

 г-жа Венета Райкова – член на Съвета на директорите на „Примагаз“ АД. 

На откритото заседание беше разгледан доклад с вх. № Е-ДК- 1410 от 22.11.2023 г. 

относно заявление от „Примагаз“ АД за утвърждаване на цени за пренос на природен газ 

през газоразпределителната мрежа, цени за снабдяване с природен газ от краен снабдител 
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и цени за присъединяване на клиенти към газоразпределителната мрежа за територията на 

община Варна – за кметствата „Владислав Варненчик“, „Младост“ и „Аспарухово“, за 

регулаторен период 2024 – 2025 г. 

 

Докладът, изготвен от работна група в състав: Милен Димитров, Елена Маринова, 

Ремзия Тахир, Михаела Андреева, Хриси Йорданова, Любослава Джоргова, Александра 

Димитрова, Теодор Хиков, Рада Башлиева, е приет с решение на КЕВР на закрито 

заседание по т. 2 от Протокол № 360/27.11.2023 г. и публикуван на интернет страницата 

на Комисията. 

 

Доц. д-р И. Н. Иванов: 

Информирани сме, че от страна на дружеството заявител „Примагаз“ АД в 

заседанието участие по канала за комуникация Skype ще вземе г-жа Венета Райкова, която 

е член на Съвета на директорите на дружеството. Моля, връзка с г-жа Райкова.  

 

Служител от КЕВР потърси г-жа Венета Райкова – член на Съвета на 

директорите на „Примагаз“ АД, за видео разговор чрез програмата за съобщения Skype.  

 

Доц. д-р И. Н. Иванов: 

Вие знаете, че всъщност се обръщаме към Вас в рамките на откритото заседание, за 

да изразите становището на ръководеното от Вас дружество или на Съвета на директорите 

относно доклада, който работна група на Комисията изготви. Моля, имате думата! 

 

Венета Райкова – член на Съвета на директорите на „Примагаз“ АД: 

Благодаря много! Уважаеми г-н Председател, уважаеми комисари, уважаеми 

експерти от работната група, запознахме се с изготвения доклад, изложените констатации 

и изводи. Нямаме възражения по така изготвения доклад и го приемем в неговата цялост. 

Благодарим на работната група. Отразени са абсолютно всички факти и обстоятелства, 

които бяха предоставени със заявлението.  

 

Доц. д-р И. Н. Иванов: 

 Благодаря Ви, г-жа Райкова! Работната група получи похвали за своята работа. 

Сега се обръщам към Вас, г-н Димитров. Има ли нови факти и обстоятелства, които 

трябва да бъдат отразени? 

 

М. Димитров – директор  на дирекция „Природен газ“: 

Уважаеми г-н Председател, уважаеми членове на Комисията, уважаема г-жо 

Райкова, на работната група не са известни нови факти и обстоятелства, спрямо тези, 

които вече са отразени към доклада на работната група.  

 

Доц. д-р И. Н. Иванов: 

Благодаря Ви, г-н Димитров! Няма въпроси към Вас, г-жо Райкова. Преди да 

закрия това заседание искам да отбележа нещо, което ще повторя и при следващото 

заседание. Закритото заседание, на което Комисията ще се произнесе с решение, ще се 

проведе на 22.12.2023 г.  

Г-жо Райкова, моля Ви, останете на линия, въпреки че към момента няма заявени 

участници в общественото обсъждане, което следва, но при всички положения останете 

на линия. Благодаря Ви за участието в първото заседание.  

 

Комисията прецени, че обстоятелствата по образуваното производство са изяснени 

пълно и всестранно, и на основание чл. 47, ал. 1 от Правилника за дейността на КЕВР и на 
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нейната администрация 

 

Р Е Ш И : 

 

Насрочва закрито заседание на 22.12.2023 г. за приемане на решение относно 

заявление от „Примагаз“ АД за утвърждаване на цени за пренос на природен газ през 

газоразпределителната мрежа, цени за снабдяване с природен газ от краен снабдител и 

цени за присъединяване на клиенти към газоразпределителната мрежа за територията на 

община Варна – за кметствата „Владислав Варненчик“, „Младост“ и „Аспарухово“, за 

регулаторен период 2024 – 2025 г. 

 

Приложения: 

1. Уведомително писмо на КЕВР с изх. № Е-15-21-20/27.11.2023 г. до „Примагаз“ 

АД. 

 

 

ЧЛЕНОВЕ НА КЕВР:    ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

 

       

.................................................                 ДОЦ. Д-Р ИВАН Н. ИВАНОВ 

  А. Йорданов 

 

.................................................    ГЛАВЕН СЕКРЕТАР: 

  Б. Голубарев 

                   РОСИЦА ТОТКОВА 

 

          

Протоколирал: 

 

 Н. Косев - главен експерт 

 
 


